
Intervju sa poslanikom Britanskog parlamenta: 
 
1. Koje je vaše mišljenje o globalnom zagrevanju?  
 
- Vremena je sve manje i mislim da bi najveći proizvođači tih štetnih gasova kao što su Brazil, Indija, 

Kina trebali da preduzmu nešto povodom toga. 
 
2.  Da li mislike da su ljudi dobro informisani o problemu sa kojim se susrećemo? 
 
-Mislim da su svesni problema ali ne i posledica. Veliki gradovi koji su na obalama reka, kao što je 
London, će imati velikih problema zbog topljenja santi leda jer će se ceo metro i generalno podzemni 
sistem uništiti. 
 
3.  Kako mislite da bi ljudi mogli da utiču da promene nešto? 
 
-  Ljudi bi trebali da promene neke od navika koje imaju. Trebalo bi više da recikliraju i ponovo 

upotrebljavaju stvari koje su već koristili, ali iskreno mislim da te stvari imaju najmanji uticaj. Najviše 
mogu da utiču vlade država i velike kompanije koje se bave proizvodnjom. 

 
4. Kako Vaša zemlja utiče na pomaganju životne okoline? 
 
-  Neke od velikih kompanija koje u svojoj proizvodnji koriste vodu, recimo tu vodu koriste više puta i 

ne odlažu je u neke od reka. Vlada je napravila program recikliranja i ponovnog upotrebljavanja tako 
što imaju dani kad se koji predmeti odlažu i ljudi koji to ne poštuju bivaju novčano kažnjeni. Država 
kao što je Amerika, je recimo najveći proizvođač plastičnih flaša. Država kao tolika je sama po sebi 
veliki proizvođač štetnih gasova i smeća i samim tim moraju i mnogo da rade na menjanju tih 
svakodnevica i vlada bi trebala da preduzme nešto. 

 
5.  Da li mislite da je ispuštanje ugljen-dioksida jedini problem? 
 
- Naravno da nije jedini ali je jedan od najvećih problema na koje čovek lično utiče. Ljudi bi trebalo da 
razmišljaju o električnim automobilima ali opet i na to utiče vlada jer većina ljudi ne može da priušti te 
električne automobile. 
 
 
 


